

Siaran Akhbar
23 Mei 2017

Ke arah Malaysia yang bersatu padu dan makmur - survei

KUALA LUMPUR - Satu kajian seluruh negara yang telah dijalankan oleh KAJIDATA Research mendedahkan bahawa 92.8% rakyat Malaysia berbangga untuk tinggal di sebuah negara yang berbilang kaum dan budaya.

Satu tinjauan di kalangan rakyat Malaysia telah dijalankan untuk menentukan pandangan rakyat tentang program TN50. Dengan memberi tumpuan kepada isu perpaduan dan kemakmuran, kajian itu meliputi pelbagai aspek di bawah program TN50 dalam usaha untuk mengukur persepsi Rakyat mengenai perpaduan di Malaysia, usaha-usaha kerajaan untuk menggalakkan perpaduan, perpaduan dan kemakmuran melalui budaya dan agama, politik, pendidikan, keluarga, kejiwaan, teknologi media dan semangat kenegaraan.

Majoriti adalah untuk perpaduan dan kemakmuran.

Apabila ditanya tentang maksud perpaduan, 37.4% daripada 1,025 rakyat Malaysia yang ditinjau berkata bahawa perpaduan bermakna masyarakat yang bekerjasama dan bersatu padu. 32.0% mengatakan masyarakat berbilang kaum hidup dengan harmoni di antara satu sama lain dan 29.0% menjawab bahawa perpaduan bermaksud bertoleransi di antara satu sama lain.

Usaha kerajaan untuk memupuk perpaduan.

Apabila disiasat mengenai usaha kerajaan untuk menggalakkan perpaduan, 80.9% bersetuju bahawa Bahasa Melayu mampu memupuk perpaduan di kalangan rakyat Malaysia. 88.1% menyokong usaha kerajaan untuk meraikan perayaan pelbagai kaum untuk menggalakkan semangat keharmonian di Malaysia. 82.4% menyokong usaha menyediakan biasiswa tanpa mengira kaum dan agama dan 75.1% menyokong pelbagai jenis sekolah. Walau bagaimanapun, responden tidak bersependapat mengenai isu ini dengan 41.4% menyatakan bahawa mereka menyokong seekolah satu aliran dan 47.4% menentang idea tersebut.

Budaya dan agama adalah elemen-elemen perpaduan.

Daripada 1,025 rakyat Malaysia yang dikaji, 96.9% menyatakan bahawa mereka menghormati budaya lain selain daripada budaya mereka sendiri. Apabila disoal dengan lebih lanjut, 80% mengatakan bahawa Malaysia adalah sebuah negara berbilang bangsa yang menjamin kebebasan beragama. Keyakinan ini dapat dilihat apabila 82.5% bersetuju Islam sebagai agama rasmi Malaysia. Apabila ditanya jika mereka meraikan perayaan agama lain, hanya 17.7% mengatakan bahawa mereka tidak dan 72.7% mengatakan yang mereka turut serta merayakan perayaan bangsa lain.

Keluarga dan kejiiran adalah asas perpaduan dan kemakmuran.

Responden-responden telah ditanya jika mereka lebih suka jika jiran mereka adalah dari bangsa yang sama; hanya 19.3% mengatakan ya, 8.0% tidak pasti dan baki 72.6% tidak bersetuju dengan kejiiran mono-etnik. Apa yang lebih menggalakkan ialah apabila 95.7% daripada responden menyatakan bahawa mereka menggalakkan anak-anak mereka dan/atau ahli keluarga mereka untuk bergaul dan berbaik-baik dengan orang tanpa mengira bangsa dan agama. Dalam usaha untuk menyatu-padukan masyarakat, 94.6% responden menyokong idea bahawa generasi baru perlu bergaul tanpa mengira warna kulit dan agama.

Berbangga sebagai rakyat Malaysia.

Penasihat KAJIDATA, Profesor Dato 'Sri Dr. Syed Arabi Idid merumuskan bahawa walaupun Malaysia sedang melalui 'fasa identiti', majoriti rakyat Malaysia tidak setuju dengan polarisasi kaum di negara ini. Dengan majoriti yang mengatakan 'Ya', 93.5% rakyat Malaysia menunjukkan bahawa mereka bersedia untuk mempertahankan negara ini. Ini adalah petunjuk yang baik bahawa rakyat Malaysia mahukan pendamaian dan ingin maju ke hadapan sebagai satu rakyat dan negara yang bersatu padu.

Kajian pendapat telah ini telah dijalankan oleh KAJIDATA Research Sdn. Bhd. Tinjauan ini dijalankan dari 8 Mac 2017 hingga 17 Mac 2017 untuk mengukur persepsi rakyat mengenai program TN50 dan juga menentukan kefahaman rakyat Malaysia tentang maksud perpaduan dan kemakmuran.

Seramai 1,025 orang dewasa Malaysia berumur 18 tahun ke atas yang terdiri daripada 58.0% Melayu, 23.2% Cina, 7.5% India, 6.0% Bumiputra Sabah, 4.2% Bumiputra Sarawak, 0.1% Orang Asli dan 1.0% Lain-lain telah ditemubual melalui telefon. Responden dipilih berdasarkan persampelan rawak berstrata mengikut etnik, jantina, umur dan negeri mengikut demografi nasional. Laporan lengkap boleh didapati dengan menghubungi KAJIDATA Research.

Mengenai KAJIDATA Research

KAJIDATA Research berkepakaran dalam penyelidikan komersial dan sosial. Ditubuhkan pada tahun 2015 sebagai sebuah organisasi bebas, KAJIDATA mempunyai profesional terlatih dan berkepakaran yang mempunyai kepakaran dalam menjalankan penyelidikan kualitatif dan kuantitatif di seluruh negara. Untuk maklumat lanjut, sila layari: www.kajidata.com

Hubungi:

Fareez Mohd Ekson
Analisis
fareez@kajidata.com

Professor Dato' Sri Dr. Syed Arabi Idid
Penasihat
s.arabi@kajidata.com